
Čestlický 
občasník 

číslo 10 
 
 

 

 
 

 
 

červen 2009 
 



 2 

OBSAH 

Slovo zastupitele............................................……………… 3 
� Volby do Evropského parlamentu v Čestlicích  

 
Téma dne……………………………………………….…… 6 
� Čestlice se zelenají 
� Něco o obecních financích 
� Informace Svazu měst a obcí 
� Informace o datových schránkách 
� Policie Čestlice je tu pro nás 

 
Zápisy ze zasedání zastupitelstva obce………….……….. 15 
� Zasedání dne 26 3. 2009 
� Zasedání dne 23 4. 2009 
� Zasedání dne 21. 5. 2009 

 
Co se v obci děje…………………………………………….. 21 
� Novou cestou do Dendrologické zahrady  
� Víte, co je Beltain? 
� Dětský den v Čestlicích 
� Filmaři v naší obci 

 
Poznamenejte si do kalendáře……………………………... 24 
� Setkání nad čestlickými kronikami  
� Dobrobazar počtvrté 
� Čestlický fotbálek 

 
Dotazy a odpovědi ………………..…………………….…. 26 
� Proč se platí za psy?  

 
Informace obecního úřadu…………………..……...……... 27 
� Dopravní opatření 
� Uzávěra ulice Pitkovická 
� Evidence hrobových míst 



 3 

 

SLOVO ZASTUPITELE 
 
Vážení spoluobčané, 
 
dostává se vám do rukou další číslo našeho Občasníku. Volby do Evrop-
ského parlamentu, provázené bouřlivou předvolební kampaní, již máme 
za sebou (více na str. 4), a jelikož se blíží doba prázdnin a dovolených, 
na úvod vám všem přeji hezký odpočinek ─ dle představ, chuti a mož-
ností každého z vás. A nyní v několika větách k aktuálním oblastem na-
šeho života.  
 
Většinu z nás trápí uzavření obchodu na návsi. V minulých dnech byl 
vybrán nový nájemce paní Hanzlová z Čestlic a věříme, že svůj záměr 
uskuteční ke spokojenosti všech obyvatel, kteří obchod využívají. Do 
smlouvy uzavřené na dva roky jsme jako podmínku zabudovali zahájení 
prodeje potravin nejpozději k 1. září 2009. Sortiment obchodu by měl 
být minimálně v rozsahu, na jaký jste byli zvyklí, novinkou bude prodej 
občerstvení, jídel a nápojů. Objekt má být nově natřen.  
 
Výstavba mateřské školky probíhá podle plánu. Na podzim bude zahájen 
její provoz a pokud lze usuzovat nejen z počtu přihlášených dětí, ale i 
z hojné účasti na dětském dnu na fotbalovém hřišti, o naplnění její kapa-
city nemusíme mít obavy.  
 
Vás všechny, kdo sledujete tvorbu a projednávání územního plánu obce, 
mohu ujistit, že s výsledky budete veřejnou formou seznámeni. Termín 
není dosud stanoven, neboť dotčené sousední obce i Středočeský kraj 
vznesly řadu připomínek. Tyto připomínky lze shrnout zhruba takto: My, 
sousední obce, chceme zastavět svá území až na samou hranici našich 
katastrů (viz Praha–Pitkovice), jelikož však někde musí být dostatek ze-
leně, tak vy (Čestlice) již žádné další stavby nestavte a na hranici svého 
katastru zachovejte pásmo zeleně… Jde o vskutku neotřelý požadavek od 
obcí, které povolují výstavbu pouze obytných staveb bez jakékoli občan-
ské vybavenosti, vůči nám, kteří se snažíme život v obci rozvíjet podpo-
rou občanského života, místního obchodu, výstavbou školky, hledáním 
možností pro zřízení lékařské ordinace apod. Bohužel, obec Praha je ve 
srovnání s obcí Čestlice poněkud vlivnější…  
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Pokud jde o chod obecního úřadu, podařilo se stabilizovat personální ob-
sazení a před námi stojí další úkol, tzv. datové schránky. Na základě no-
vého zákona bude korespondence mezi úřady probíhat elektronickou 
formou, k čemuž je nutné pořídit schránku v počítači a příslušný pro-
gram, s nímž je třeba se naučit zacházet a využívat jej, včetně nových 
způsobů archivace a zálohování dokumentů. Úřední dopis, který přijde 
v elektronické podobě, bude po uplynutí zákonem stanovené lhůty pova-
žován za doručený (tzv. fixace doručení). Více o datových schránkách se 
dočtete na str. 12..  
 
Při procházce obcí pochopitelně vidíte i věci, které se nám nedaří ─ vi-
nou neochoty některých spoluobčanů ─ řešit k obecné spokojenosti. 
Mám na mysli zejména zpustlé, neposekané plochy, ze kterých se šíří 
plevel, hlodavci a hmyz. Jsme nuceni od obecných výzev přikročit 
k adresným dopisům majitelům těchto pozemků, v nichž nastíníme další 
sankční postup v souladu s právními předpisy. Věřím, že majitele pře-
svědčí o tom, že je vhodné svůj pozemek alespoň několikrát za rok pose-
kat. 

 
Na závěr mám dobrou zprávu pro stávající i bývalé členy a příznivce 
čestlického Sokola, kteří se vlastní prací podíleli na výstavbě kabin pro 
sportovce u fotbalového hřiště. Ve spolupráci s Úřadem pro zastupování 
státu ve věcech majetkových se konečně podařilo napravit chybu Katast-
ru nemovitostí, jejíž vinou byla po léta tato „stavba občanského vybave-
ní“ vedena jako státní majetek. Za poslední rok prošlo formální vlastnic-
tví objektu spletitým vývojem, na jehož konci se „kabiny“ konečně staly 
majetkem naší obce.  

 
         JUDr. Petr Hošek, místostarosta  

 
 

 

Volby do Evropského parlamentu 
v Čestlicích 

 
Děkujeme občanům za nadprůměrnou účast ve volbách do Evropského 
parlamentu, která dosáhla v celonrepublikovém kontextu mimořádných 
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44,5 %. Důležité je i to, že v naší obci nenašla podporu žádná ze stran 
zastupujících extremní názory ve společnosti.  

Vaši zastupitelé  
 
Obec: Čestlice  

 

Okrsky 

celkem zpr. v % 
Voliči 

v seznamu 
Vydané 
obálky 

Volební 
účast v % 

Odevzdané 
obálky 

Platné 
hlasy 

1 1 100.00 410 174 42.44 174 172 
 
 

Strana Platné hlasy 

číslo název celkem v % 
4 Občanská demokratická strana 74 43.02 

33 Česká str.sociálně demokrat. 36 20.93 

5 Suverenita 8 4.65 

9 Evropská demokratická strana 8 4.65 

21 Komunistická str.Čech a Moravy 8 4.65 

2 Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid. 6 3.48 

23 Strana svobodných občanů 5 2.90 

30 Zelení 4 2.32 

3 Věci veřejné 4 2.32 

24 SNK Evropští demokraté 3 1.74 

22 "STAR.A NEZ.-VAŠE ALTERNATIVA" 3 1.74 

1 Libertas.cz 2 1.16 

11 Demokratická Strana Zelených 2 1.16 

26 Strana zelených 2 1.16 

27 Koruna Česká (monarch.strana) 2 1.16 

32 NEZÁVISLÍ 2 1.16 

15 Humanistická strana 1 0.58 

18 Liberálové.CZ 1 0.58 

20 Nejen has. a živn. s uč. do E. 1 0.58 
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TÉMA DNE 

 
Čestlice se zelenají 

 
Z dotazníkové akce, která proběhla v naší obci v březnu, vyplynulo, že 
70 % obyvatel považuje za prioritu rozšiřování klidových lokalit a rozši-
řování a údržbu zeleně. Vysoké procentní body ukazují, že pro většinu 
z nás je stav životního prostředí v obci důležitý, a snahy zastupitelstva po 
celou dobu jeho působení tomu odpovídají. Také v letošním roce věnu-
jeme zeleni v obci velkou pozornost i přiměřené investice.  
 
Posuďte sami, co všechno se podařilo:   
 

 
 
S využitím slevové akce byly výhodně nakoupeny stromy a keře včetně 
prací spojených s jejich výsadbou. Nezůstalo jenom u výhodných náku-
pů ─ prací i stromky přispěli někteří občané a významně přispěla firma 
Hanák, která v rámci výstavby svého nového areálu v komerční zóně 
rovněž zrealizovala část zeleně v obci. � Na jaře byla dokončena výsad-
ba a výměna poničených stromků okolo hřbitova a za Bauhausem. � 
Další buky byly vysázeny na dětském hřišti. � Nově byla keřovým po-
rostem osázena ulice Průhonická. � Byla vysázena nová alej jako po-
kračování Velké uličky s návazností na podchod pod dálnicí. (Část na 
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začátku nebyla osázena úmyslně ─ jde o rezervu pro případ výstavby 
ulice s připojením na ulici Průhonickou.) � Pěšina, kterou pokračuje 
Malá ulička do komerční zóny, byla částečně vyštěrkována a opatřena 
dvěma lavičkami. Úpravy budou ještě dokončeny a firmou Hanák zde 
bude zde vysázena další zeleň. � Prostor mezi hřbitovem a Makrem byl 
změněn na park. Na aleje a park byly použity vzrostlé stromy o velikosti 
obvodu kmene 20─25 cm v počtu 50 ks.  

Počasí nám zatím přeje a vláhy je dostatek, ale nově zasazené stromy 
budou potřebovat zálivku hlavně v průběhu léta. Tady doufáme v pomoc 
občanů i hasičské techniky. 

 

 

 
 

V souvislosti s potřebou zalévání nově zasazených stromů byl na setkání 
s občany vznesen dotaz na příspěvek na vodu. ─ Zkusme se na to podí-
vat takto: Výsadba stromů je příspěvkem obce ke zkvalitnění našeho 
společného prostředí. Pokud by někdo po dobu tří letních měsíců byl 
ochoten zalévat dva stromy, každý 10 litry vody jednou týdně, jeho pří-
spěvek ke zkvalitnění našeho společného prostředí ─ když pomineme 
přínos morální ─ bude činit 5 Kč (nebo 12 Kč, pokud bude v ceně vodné 
a stočné). Je to opravdu takový výdaj? A podobně je to i s úpravou zele-
ně před našimi domy. Obec nechává pravidelně čistit chodníky a komu-
nikace a sekat trávu na obecních pozemcích, přičemž sekání krátkých, 
malých úseků před domy je nejdražší. Zde je pomoc občanů rovněž veli-
ce vítaná a třebaže samozřejmě není povinností, je opravdu tak těžké za-
hrnout do péče o vlastní pozemek i nejbližší okolí svého domu, třeba 
prostranství před svým plotem, zvláště, když tím prospěji nejen vzhledu 
svého domu a celé obce, ale ušetřím tak i něco ze společných peněz?  
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Vraťme se však k výsadbě zeleně v obci, která bude i nadále pokra-
čovat. � Byla doplněna stará alej v směrem na Křeslice a předpokládá-
me, že zde proběhnou i další úpravy. � Za obchodním domem KIKA 
bude na podzim dokončen biokoridor včetně propojení „staré Křeslické“ 
cesty a chodníku směrem k Aquaparku. Během léta dojde k vytipování 
dalších vhodných lokalit, a to i na základě vašich podnětů. Největší pro-
blém je jako vždy s pozemky. Vhodné lokality, které jsou v územním 
plánu určeny jako biokoridory a biocentra, nejsou vždy ve vlastnictví 
obce. Zde záleží na dohodě se soukromými vlastníky o využití jejich ma-
jetku. 

Petr Šachl, uvolněný místostarosta 
 

 
Něco o obecních financích 

 
Jedním z nejdůležitějších bodů správy obce je její rozpočet a je povin-
ností zastupitelstva, aby občané byli seznámeni jak s jeho návrhem, tak i 
se schválenou verzí. Děje se tak běžně na obecních vývěskách a na se-
tkáních s občany.  

V tomto vydání Čestlického občasníku vám nabízíme statistický pře-
hled toho, jak se rozpočet a jeho hlavní parametry vyvíjely v posledních 
letech.  

 
graf 1 
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Graf 1 Přebytky a schodky rozpočtu v posledních letech  
Graf zřetelně vypovídá o rozvoji komerční zóny na konci 90.let a o jejím 
přínosu pro obec, o výdajích za inženýrské sítě a o dalším dynamickém 
rozvoji investic v obci; v posledních letech jsou dobře viditelné přebyt-
ky, které budou letos a v dalších letech čerpány zejména do oblasti zlep-
šení občanské vybavenosti, dopravních řešení a zkvalitnění životního 
prostředí v obci. Část přebytků, jak nám nově ukládá zákon, je depono-
vána jako rezerva na pozdější opravy a velké havárie (zejména kanali-
začních a vodovodních sítích), aby je obec mohla řešit bez čerpání úvěrů. 
 
 
graf 2 

 
 
 
Graf 2 Daňové příjmy v tis. Kč 
Na grafu jsou dobře patrné příjmy ze státního rozpočtu před reformou o 
rozpočtovém určení daní a trend stále se zlepšujících výnosů 
z rostoucího hospodářství a daňových reforem. Tyto výnosy jsou ovliv-
ňovány nejen výnosy daní, ale hlavně zákony z parlamentu. Tento trend 
bohužel v tomto roce bude mít sestupnou tendenci. 
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graf 3 
 

 
 
Graf 3 Daňové a nedaňové příjmy  
Graf ukazuje příjmy daňové a nedaňové. Daňové příjmy jsou výnosy da-
ní placených státu a místních poplatků. Nedaňové jsou například 
z pronájmu kanalizace a vodovodu od technických služeb, výnosy 
z reklam na sloupech veřejného osvětlení v Obchodní ulici a služeb po-
skytovaných za úhradu. Zde je vidět stabilní vývoj přínosu pro obecní 
pokladnu. 
 
Snahou každého sestavovaného rozpočtu je to, aby byl vyrovnaný, tedy 
podle rovnice příjmy = výdaje. Takovou snahu jsme měli i při sestavo-
vání rozpočtu pro letošní rok. Mimořádnou investicí je ovšem výstavba 
mateřské školy s předpokládaným rozpočtem 18 mil. ─ takovou investici 
již nelze krýt z běžných výdajů, proto bude čerpána rezerva z minulých 
let ve výši 9,138 mil. 
 
Hlavní parametry rozpočtu v Kč na rok 2009: 
   

daňové příjmy 16 707 000 
nedaňové příjmy 8 228 000 
kapitálové příjmy 12 300 000 
přijaté transfery 140 000 
běžné výdaje 16 513 000 
kapitálové výdaje  30 000 000 
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Při stanovení předpokládaných příjmů jsme postupovali s velkou dávkou 
opatrnosti a s očekáváním velkého, asi 10% propadu daňových příjmů. 
Skutečnost může být ještě horší, jak napovídají výsledky v příjmech 
z daně příjmu fyzických osob a daně z přidané hodnoty za první čtvrtletí. 
Jediná daň, kde očekáváme výrazný nárůst, je daň z nemovitosti. Zvýše-
né zatížení občanů v dani z nemovitosti jsme však vyrovnali výrazným 
snížením poplatků za odpady, kde jsme minimálně na polovině 
v porovnání s okolními obcemi.  
 
Vybrané údaje z finanční zprávy k porovnání :     
 

 4/2007 4/2008 4/2009 
daň z příjmu fyzických osob 413 000 490 000 451 000 
DPH  420 000 500 000 402 000 
daň z fyzických podnikání 69 000 197 000 95 000 
 
Z uvedených grafů a tabulek jasně vyplývá, že financování obce je zdra-
vé a na bankovním trhu má vysokou bonitu, což je jeden z parametrů pro 
získání dotací z EU. Pro letošní rok jsme zatím podali tři žádosti o dota-
ce. Z Programu obnovy venkova jsme požádali o dotaci na výsadbu izo-
lační zeleně mezi komerční zónou obcí, jíž nebylo vyhověno pro nedo-
statek finančních prostředků (pro okres Praha-východ získalo dotaci 
pouze 7 programů). Dále jsme požádali o dotaci na výstavbu mateřské 
školy, a to ve dvou programech (regionálním programu EU a programu 
FROM pro Středočeský kraj). U programu SROP (EU) jsme formálně 
postoupili do druhého kola, nyní se provádí hodnocení žádostí dle stano-
vených kritérií a čekáme na výsledky; z programu FROM, kde rozhoduje 
rada kraje (kritéria nebyla zveřejněna), jsme dotaci nedostali a bohužel 
vzniká dojem, že i dotace se stávají politickou záležitostí. Odradit se 
však nedáme a o dotace budeme žádat i nadále. 

 
Petr Šachl, uvolněný místostarosta 
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Informace Svazu měst a obcí ČR 
 

I. Svaz se dohodl s premiérem ČR Janem Fischerem na užší spolupráci 
při přípravě a realizaci protikrizových opatření. K jejímu dosažení by 
mělo pomoci podepsání společného Memoranda a účast zástupce Sva-
zu v pracovní skupině Národní ekonomické rady vlády (NERV).  

II. Ministr financí Eduard Janota ujistil, že dojde k vyrovnávání dluhu 
státu vůči obcím v rámci přenesené působnosti již v roce 2010. Uvol-
něná částka ve výši 2 mld. Kč je určena především pro obce I. a II. ty-
pu. Nedojde-li k podstatnému zhoršení ekonomického vývoje, bude 
navýšena na dvojnásobek.  

III.Náměstek ministra vnitra Zdeněk Zajíček potvrdil, že obce nebudou 
muset za současné napjaté situace vynakládat další výdaje na zavedení 
a provoz systému datových stránek. Senát dnes totiž schválil potřeb-
nou legislativní úpravu – novelu zákona o archivnictví a spisové služ-
bě. Cena poštovného tak zůstane v obecním rozpočtu. 

Oldřich Vlasák, předseda Svazu měst a obcí ČR 
 
 

  
 

Informace o datových schránkách 
  

Dne 1. července 2009 nabude účinnosti Zákon č. 300/2008 Sb., o elek-
tronických úkonech a autorizované konverzi dokumentů. Každý orgán 
veřejné moci bude mít od tohoto data na základě ustanovení zákona č. 
300/2008 Sb. zřízenu datovou schránku. Znamená to tedy, že všechny 
orgány veřejné moci povinně a všichni ostatní majitelé datových 
schránek dobrovolně budou do této schránky doručovat podání vůči 
orgánům veřejné moci. 
  
Zřízení datové schránky 
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Ke zřízení datové schránky je potřeba vyplněná žádost, kterou naleznete 
zde : http://www.datoveschranky.info/clanek/70/ 
 
Způsob podání žádosti 
o Osobně: Vyplněnou žádost předáte na podatelnu ministerstva vnitra. 
o Poštou: Vyplněnou žádost s úředně ověřeným podpisem pošlete na 

adresu ministerstva vnitra. Úředně ověřený podpis si zajistíte na obec-
ních úřadech, úřadech městských částí. Poplatek za ověření je 30 Kč. 

o Elektronickou poštou: Elektronicky vyplněnou žádost podepsanou 
zaručeným elektronickým podpisem, který je založen na kvalifikova-
ném certifikátu vydaném akreditovaným poskytovatelem certifikač-
ních služeb, v případě posíláte-li žádost přes internet. Adresa pro zasí-
lání žádosti bude zveřejněna. 

 
Fyzická osoba si může o zřízení datové schránky požádat po 1.7.2009 
na kontaktních místech Czech POINT na základě předložení průkazu to-
tožnosti a podepsání příslušné žádosti. Pokud má žadatel kvalifikovaný 
certifikát elektronického podpisu, může podat žádost prostřednictvím in-
ternetu. Protože fyzické osoby mohou požádat jak o zřízení, tak o zne-
platnění své datové schránky opětovně, je tato žádost vyřízena zdarma 
pouze poprvé. Při každém dalším opakování v průběhu 3 let bude zpo-
platněna částkou 200 Kč. 
  
Podnikající fyzická osoba si může o zřízení datové schránky požádat 
také po 1.7.2009 na kontaktních místech Czech POINT. Bude potřebovat 
občanský průkaz, nebo jiný doklad totožnosti, doklad o tom, že je podni-
kající fyzická osoba a podepsanou žádost. Pokud má žadatel kvalifiko-
vaný certifikát elektronického podpisu, může podat žádost prostřednic-
tvím internetu. 
  
Co bude datová schránka umět? 

• odesílat zprávy  
• přijímat zprávy  
• zjišťovat stavy odeslaných zpráv  
• přijímat doklady o dodání a doručení  
• ověřovat, zda adresát má datovou schránku  
• pracovat s elektronickými formuláři  
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S případnými dotazy se můžete obrátit v pracovní dny v době od 9:00 - 
do 17:00 hodin na informační a poradenskou linku na tel. 270 005 200 
nebo zaslat svůj dotaz na dotazy@datoveschranky.info. 
  

 
 

Policie Čestlice je tu pro nás 
 
Vážení občané obce Čestlice, 
 
dovoluji si vás prostřednictvím stránek Čestlického občasníku po čase 
informovat o naší činnosti. Věřím, že navzdory dočasnému opět přestě-
hování policejní služebny do Nupak mnozí z vás zaregistrovali, že jsme 
byli v roce 2009 mezi občany daleko víc vidět. 

V polovině měsíce března jsme uspořádali setkání se starosty, kterým 
jsme předali podklady o vývoji trestné činnosti za uplynulých 5 let. 
Trend vývoje kriminality je bohužel spíše rostoucí. Nám se však podařilo 
v průběhu letošního roku konečně stabilizovat tým policistů. K přímému 
výkonu služby tak máme v současné době k dispozici 14 policistů a dal-
ších 5 studuje na policejní škole.V době, kdy se okolní útvary potýkají 
s personálními problémy, na území obvodního oddělení Čestlice se daří 
policisty nejen získávat, ale dokonce vychovávat nové. V současné době 
již zaznamenáváme první kladné výsledky, zejména pokles kriminality a 
zvýšení počtu zadržených pachatelů. Čas ukáže, zda je to trvalý trend a 
zda svou práci děláme opravdu dobře. 

V minulém čísle vašeho zpravodaje jste se seznámili s policistou pra-
porčíkem Ladislavem Jobem, který má na starosti bezpečnost ve vaší ob-
ci. Zatím řešil pouze několik podnětů, které se týkaly dopravy, žádné 
další požadavky jsme od obyvatel Čestlic nezaznamenali. V případě po-
třeba je vám váš policista k dispozici na telefonu 722 566 489 anebo se 
na nás obraťte emailem ─ phoopcestl@mvcr.cz. 

Společně se žáky 5. třídy jsme se podívali na zoubek řidičům projíž-
dějícím okolo čestlické základní školy. Zjistili jsme, že povolenou 
30km/h rychlostí projíždí obcí zhruba polovina řidičů. Během 2 hodin 
měření porušilo předepsanou rychlost o více než 10 km/h pět řidičů, nej-
vyšší naměřená rychlost byla naštěstí jenom 48 km/h. Děti odměňovaly 
disciplinované řidiče obrázkem a poděkováním a ty nedisciplinované 
poprosily, aby jeli příště pomaleji. A protože se ukazuje, že pro neukáz-
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něné řidiče je mnohdy žádost dětí víc zahanbující a je horším trestem než 
finanční sankce, hodláme v této již tři roky staré tradici i nadále pokra-
čovat. 

Další akcí, na které jste nás mohli vidět, byl letošní dětský den 
v Čestlicích. Navzdory nevlídnému počasí jsme dětem předvedli naši 
každodenní práci včetně ukázky výstroje, výzbroje a používané techniky. 
Ukázka „zásahu proti ozbrojenému pachateli“ byla odměnou všem, kdo 
nám věnovali svůj zájem a přízeň. 

Závěrem si dovolím upozornit na významnou novelu občanského 
soudního řádu, která od 1. 7. 2009 přinese novou úpravu týkající se do-
ručování soudních zásilek pro fyzické a právnické osoby. Nově se pře-
devším uplatní tzv. fikce doručení, která především znamená urychlení 
soudního řízení v případech, kdy se např. dlužník vyhýbal projednání vě-
ci tím, že nebylo známé místo jeho pobytu a nebylo možné mu osobně 
doručit soudní písemnost.  

Přeji vám závěrem, abyste příjemně prožili svoji letošní dovolenou a 
hlavně ─ abyste nás pokud možno vůbec nepotřebovali. 
 

      npor. Bc. Jan Krátký – vedoucí oddělení 
 
PS: Až pojedete se svými dětmi v době prázdnin na kole, nezapomeňte 
jim nasadit přilbu. Dokáže zachránit lidský život! 
 

  

ZÁPISY ZE ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

Zápis č. 30/2009/3 
ze zasedání ZO Čestlice  

ze dne 26. 3. 2009 
 

Přítomni: 7 členů ZO, 2 omluveni, 1 host 
Ověřovatelé zápisu: Vedral, Hošek 
 
Bod 1. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání, viz zápis 
28/2009/2 a 29/2009/3  
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� Úkoly splněny. 
 

Bod 2. Stavební komise 
� Předána dokončená stavba Šípková – požádáno o kolaudaci. 
� Zahájena výstavba mateřské školy Čestlice. 
� Info o záměru vyhlášení výběrového řízení na dodavatele na vyba-

vení kuchyně MŠ.  
� Informace o přípravě smlouvy o dílo na výstavbu Exit 6 – hlasování 

odloženo do doby dopracování. 
 

Bod 3. Komise pořádková a pro ŽP 
� Informace o jednání s ROPID – plánování změn ve financování a 

vedení linek 385 a 363.  
� ZO souhlasí s podáním žádosti o dotaci na výsadbu lesa Remíz od 

Středočeského kraje a pověřuje starostu podpisem smlouvy.. Hlasová-
no: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

� ZO odsouhlasilo podpis dodatku ke smlouvě na odvoz biologického 
odpadu s firmou AVE a pověřilo starostu jejím podpisem. Hlasováno: 
pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

 
Bod 4. Finanční komise 
� Předložena zpráva o výsledku hospodaření za období 1─2/2009 a 

přehled o hospodaření za rok 2008. 
� Navrženo prodloužení lhůty pro podání nabídek na koupi pozem-

ku čp. 161/10 o výměře 2005 m2 – termín stanoven do 30.4.2009 do 
10 hod. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

� ZO souhlasí s přijetím věcného daru od firmy Vestcont na vybavení 
SDH Česlice. Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 

� ZO souhlasí s nákupem 50 ks vzrostlých stromů od Výzkumného 
ústavu v Průhonicích a jejich výsadbou. Hlasováno: pro 7, proti 0, 
zdržel se 0 

 
Bod 5. Školská a kulturní komise 
� Informace o zápisu do mateřské školy: přednostně budou přijaty děti 

trvale bydlících občanů Česlic, volná místa budou poskytnuta před-
nostně okolním obcím, případně firmám, se kterými obec uzavře 
smlouvu o příspěvku na provoz MŠ. Žádosti o přijetí do MŠ budou 
vydávány a přijímány na obecním úřadě . Předběžný termín zahájení 
provozu MŠ je 1.11.2009. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
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Bod 6. Různé 
� ZO souhlasí s návrhem na zrušení finanční komise. Hlasováno: pro 

6, proti 0, zdržel se 1.  
� ZO souhlasí s návrhem na zrušení komise pro požární ochranu. 

Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 
� Změna v obsazení stavební komise – ZO bere na vědomí, že předse-

dou stavební komise se stává Martin Diviš a členem Jana Zemanová. 
Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 

� ZO bylo informováno o průběhu jednání s obcí Průhonice a sezná-
meno se zněním smlouvy o spolupráci ─ pověřuje starostu jejím pod-
pisem.. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

� ZO bylo seznámeno se zprávou kontrolního výboru. 
� Datum uzávěrky Občasníku stanoveno na 28.3. 2008  
� Termín pro setkání s občany stanoven na 22.4.2009 od 19 hod. ve 

školní tělocvičně. 
 

 
 

Zápis č. 31/2009/4 
z mimořádného zasedání ZO Čestlice  

ze dne 8. 4. 2009 
 

Přítomni: 8 členů ZO (pí. Adamcová odešla ve 21:30), 2 omluveni 
Ověřovatelé zápisu: Beranová, Diviš 
          
Předmětem mimořádného zasedání bylo schválení žádost o dotaci na vý-
stavbu mateřské školy Čestlice. 
 
Záměrem ZO je vybudování Mateřské školy Čestlice. Tato výstavba je 
v souladu s územním plánem. ZO žádá o dotaci na tuto akci z Fondu 
rozvoje obcí a měst (FROM).  
 
Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
Usnesení: ZO schvaluje podání žádosti na dotaci z Fondu rozvoje obcí a 
měst (FROM) na výstavbu mateřské školy Čestlice a souhlasí s tím, že 
akce bude spolufinancována z obecních prostředků. 
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Zápis č. 32/2009/4 
ze zasedání ZO Čestlice  

ze dne 23. 4. 2009 
 
 

Přítomni: 8 členů ZO, 1 omluven, 1 host 
Ověřovatelé zápisu: Šachl, Zemanová 
 
Bod 1. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání, viz zápis 
28/2009/2 a 29/2009/3  
� Úkoly splněny. 

 
Bod 2. Stavební komise 
� Proběhla kolaudace ulice Šípková - nedodělky nejsou. 
� Kontrola zápisu komunikací do katastru – postupně bude vyhoto-

veno nové zaměření jednotlivých komunikací a požádáno o zápis do 
katastru. 

� Podána žádost o stavební povolení posilovací stanice vodovodu.  
� Smlouva na projekt na výstavbu Exit 6 a páteřní komunikaci s IKP. 

 
Bod 3, Komise pořádková a pro ŽP 
� Kontrola pozemků – zpracování přehledu neudržovaných pozemků 

a oslovení vlastníků s požadavkem na návrh řešení údržby 
 

Bod 4. Finance a majetek 
� Předložena zpráva o výsledku plnění rozpočtu za období 1─3/2009. 
� ZO souhlasí se smlouvou o smlouvě budoucí o zřízení věcných bře-

men ve prospěch společnosti Telefonica O2 Czech Republic, a.s. pro 
uložení kabelu na pozemcích ve vlastnictví obce Čestlice čp. 105/12, 
371/28, 371/30, 371/31, 371/34 za finanční náhradu 37 500,- Kč. Hla-
sováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

� ZO souhlasí se smlouvou o zřízení věcného břemene ve prospěch spo-
lečnosti ČEZ Distribuce, a.s. na pozemku čp. 475/9 ve vlastnictví ob-
ce Čestlice za finanční úhradu 2.310,- Kč. Hlasováno: pro 7, proti 0, 
zdržel se 0. 

� ZO souhlasí se smlouvou o smlouvě budoucí o zřízení věcných bře-
men ve prospěch společnosti Telefonica O2 Czech Republic, a.s. pro 
uložení kabelu na pozemcích ve vlastnictví obce Čestlice čp. 153/23, 
153/34, 163/116, 163/66, 163/72, 380/72, 380/64, 403, a 73/4 a dále 
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pozemcích čp.163/118 a 163/42, kde je obec spoluvlastník, za finanč-
ní náhradu 11 490,-Kč. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

�  Kupní smlouva na pozemky čp. 105/87 o výměře 120m2,, čp. 150/90 
o výměře 330 m2 a PK 94/1 o výměře 49 m2 v k.ú. obce Čestlice. Hla-
sováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0.  

� ZO souhlasí se směnou pozemků čp. 163/40 o výměře 12m2 za po-
zemky čp. 163/163 o výměře 10 m2 a 163/39 o výměře 8 m2 ve vlast-
nictví obce. Jedná se narovnání vlastnických práv v komunikaci. Hla-
sováno: pro 7, proti 0, zdržel se 1. 

 
Bod 5. Školská a kulturní komise 
� Informace o zařazení MŠ do systému škol. 

 
Bod 6. Různé 
� Návrh odměn pro zastupitele. Hlasováno: pro 5, proti 1, zdržel se 2. 
� Připomínky k územnímu plánu - příprava návrhů změn regulativů. 

 
 

  
Zápis č. 33/2009/5 

ze zasedání ZO Čestlice  
ze dne 21. 5. 2009, 

 
Přítomni: 9 členů ZO, 1 host 
Ověřovatelé zápisu: Diviš, Hofman 
 
Bod 1. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání, viz zápis 
32/2009/4  
� Kontrola údržby pozemků – úkol trvá. 
� Zápisy komunikací do katastru (zadány geometrické plány) – úkol 

trvá.  
 

Bod 2. Stavební komise 
� Zpracovává se soupis závad na komunikacích – příprava podkladů 

pro zadání poptávky na opravu – plánovaný termín – léto. ZO pověřu-
je P. Šachla jednáním a výběrem firmy. 

� Oprava kříže na hřbitově – restaurátorka paní Dušková nabízí re-
staurování kříže, opravu a narovnání schodnice za 88.500,-Kč. Hlaso-
váno: Pro 9, proti 0, zdržel se 0. 
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� Propojení stezky s chodníkem za KIKA – vybudování v délce cca 
26 m – před vysílačem. 

� Proběhlo výběrové řízení na dodávku gastra pro MŠ. Osloveno 8 
zájemců, 3 nabídky doručeny. Na základě podmínek byla vybrána 
firma Ing. Štefan Miko ─ Dodavatelské služby CZ divize Technologie 
Gastro.Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

� Provedena kontrola staveb v lokalitě za dětským hřištěm ─ nedo-
statky budou řešeny. 

� Žádost o stanovisko k projektu lokalita Pitkovická-Křeslická (Resi-
denční čtvr ť Čestlice) ─ předložena projektová dokumentace pro 
DÚR na řešení uvedené lokality. Usnesení: ZO nesouhlasí s návrhem 
na „Rezidenční čtvrť Čestlice“. Předložené řešení  neodpovídá kon-
ceptu rozvoje obce a územnímu plánu. Hlasováno: pro 0, proti 9, zdr-
žel se 0. 
 

Bod 3. Finance a majetek 
� Předložena zpráva o výsledku plnění rozpočtu za období 1─4/2009.  
� ZO souhlasí se záměrem prodeje pozemku KN 22/3 o výměře 59 m2 

v k.ú. Čestlice. Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 
� Zastupitelstvo souhlasí s uzavřením smlouvy na pronájem obchodu 

na návsi pí. Hanzlové. Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 
� Pozemek za dětským hřištěm: ke schválení byla předložena jediná 

nabídka na odkup pozemku čp. 161/10 v k.ú. Čestlice, nabídková cena 
2501 Kč/m2. Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

� Příspěvek na pořádání Dobrobazaru ─ ZO odsouhlasilo poskytnutí 
finančního příspěvku na dobročinný bazar ve výši 5.000,- Kč.  Hla-
sováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

� Příspěvek na dětský den – ZO jednohlasně odsouhlasilo příspěvek 
v maximální výši do 15.000,- Kč. Akce se koná dne 30.5. 2009 od 
13 hod. 

� ZO souhlasí s vyhlášením záměru směny pozemků čp. 268/37 ve 
vlastnictví obce Čestlice a pozemků čp. 268/91 a 268/92 ve vlastnictví 
společnosti Domo-invest Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 

 
Bod 4. Školská a kulturní komise 
� Informace o zařazení MŠ do systému škol 
Bod 5. Různé 
� Zpráva o kontrole obecního úřadu úřadem práce - bez závad. 
� Informace k územnímu plánu. 
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� ZO souhlasí s pořízením softwaru potřebného pro zřizované datové 
schránky. 

� Informace o dopravních opatřeních 
 
 

CO SE V OBCI DĚJE 
 

Novou cestou do Dendrologické zahrady 
 
Duben byl měsíc bohatý na různé akce, ale jedna se vydařila téměř nad 
očekávání: otvírání nové cesty pro pěší před Aquapalace hotelem Praha. 
Akce byla pořádána společně se sousední obcí Průhonice za přispění pa-
ní starostky Borovičkové. V pátečním odpolední 24. dubna za vysloveně 
letního počasí přišlo na slavnostní zahájení do předsálí kongresové haly 
hotelu několik desítek občanů obou obcí. Účastníci akce byli přivítáni 
ředitelkou hotelu paní Horákovou a skleničkou sektu či nealka. Následo-
valy krátké projevy obou starostů pořádajících obcí, ostatně mezi hosty 
byla i starostka Benic paní Topičová a starostka Dobřejovic paní Žiliko-
vá. Zejména účast občanů však překonala všechna očekávání ─ hala ho-
telu byla zcela zaplněná a následná procházka po cestě nově vybudova-
ným poldrem před hotelem a dále přes novou lávku a přechod do 
Dendrologické zahrady se tak trochu podobala procesí...  
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Počtem účastníků se zdál být zaskočen i ředitel zahrady pan Kiesen-
bauer, ale poradil si s naší velkou skupinou s elegancí a humorem. Krát-
ce pohovořil o historii Dendrologické zahrady a speciálně pro nás otevřel 
výstavu tulipánů den před oficiálním zahájením pro veřejnost. Dozvěděli 
jsme se, jak to bylo rozšířením tulipánů do Evropy, a také to, že tulipá-
nová velmoc Holandsko přišla s pěstováním tulipánů až po Čechách! 
Počasí bylo nádherné, v zeleni zahrady na nás čekalo piknikové překva-
pení v podobě občerstvení se spoustou nápojů a skvělými koláči 
z Nupak, zájemci se mohli zúčastnit další komentované prohlídky zahra-
dy. Byla to příjemná příležitost nejen k poznání nádherné zahrady, jejíž 
blízkost nám mohou všichni závidět, ale i k poznání našich sousedů 
z okolních obcí.  

 
Petr Šachl, uvolněný místostarosta 

 
Víte, co je Beltain? 

 
Toto slovo značí starý keltský svátek a v překladu 
znamená jasný oheň. Tento svátek měl dva význa-
my ─ smrt a plodnost. Smrt značila konec zimy 
(období strádání a hladovění), plodnost pak začátek 

jara, radostného času, kdy všechno pučí a budí se nový život. Půlnoc 30. 
dubna byla přesným mezníkem mezi smrtí a novým životem.  
 Svátek čarodějnic (nebo taky filipojakubská nebo valpružina noc) na-
vazuje na tuto tradici. Lidé věřili, že zlé síly ztělesněné čarodějnicemi 
mají poslední příležitost škodit lidem a jejich moc byla tuto noc nejsil-
nější. Na oslavu, tzv. sabat, se tedy Baby Jagy natřely kouzelnou mastí, 
která jim umožnila létat na košťatech, a prováděly kolem ohňů své neka-
lé rejdy, vyprávěly si, jak a kdy ublížily lidem, a zvolily královnu sabatu, 
která pak vládla celé hostině ─ dle čarodějnického zvyku pozadu. Jídla a 
pití bylo nevídaně, ale pro lidi bylo bez chuti a nezasytilo je.  
 
A teď si proveďme srovnání této dávné minulosti 
a letošní oslavy pálení čarodějnic v Čestlicích. 
 
Jasný oheň ─ ano. 
Radost z konce zimy a ze začátku jara ─ ano.  
Mazání kouzelnou mastí ─ ne, ale kdo chtěl, mo-
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hl použít pivečko.   
Jídlo a pití ─ ano, ale určitě výtečné a chutné, jak pivo a limonády, tak 
buřtíky na ohni vlastnoručně opečené.  
Nekalé rejdy okolo ohně ─ v žádném případě, sešli se však lidé z jedné 
vesnice a jejich přátelé a porozprávěli o tom, co je těší či trápí, děti se 
vydováděly a všem bylo mile. 
 
A komu za to poděkovat? Všem, kdo přišli s dobrou náladou. Nesmíme 
ovšem zapomenout na zvláštní poděkování obecnímu úřadu, který uhra-
dil limonády a buřty se vším, co k nim patří. A také lidem, kteří se posta-
rali o veškerý servis: byli to především paní Švehlová, Povolná, Kosařo-
vá, manželé Hlavatí a bratři Borovkovi. Neměli bychom zapomenout ani 
na místní hasičský sbor, který se staral o bezpečnost všech účastníků.  

 
Jana Navrátilová, Zdena Povolná, Hana Švehlová 

 
 

 Dětský den v Čestlicích 
 
Oslavu svátku dětí jsme letos naplánovali na 30. května. Konala se jako 
obvykle na fotbalovém hřišti a v kabinách. Škoda, že počasí tomuto ter-
mínu nepřálo a místo sluníčka svítily jen oči děti, ale tohoto svitu nebylo 
zas tak málo ─ vždyť přišlo odhadem 80 dětí! A nadšení všech zúčastně-
ných zvládlo překonat i nepřízeň přírody a oslava se podařila. Zasloužila  
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se o to velká řada lidí ─ místní obecní úřad, pracovníci školy, členové 
mysliveckého sdružení, hasiči, místní policisté a spousta dobrovolnic a 
dobrovolníků, kteří pečovali o děti při jednotlivých soutěžních disciplí-
nách a starali se o obsluhu. Velký dík patří i panu Bezouškovi, který se 
celé odpoledne staral o hudbu a ozvučení a večer ještě zahrál v kabinách 
rodičům i nerodičům. Mnoho radosti přinesl dětem i skákací hrad, za je-
ho zapůjčení vděčíme manželům Vašátkovým. Je prima, že se pro radost 
dětí i v době, kdy se stále dokola mluví o krizi, dokážeme radovat a vě-
novat jim i to dnes téměř nejvzácnější ─ svůj čas.  

 
Jana Navrátilová, Zdena Povolná, Hana Švehlová 

 
 

Filmaři v naší obci 
 

Možná jste si ve čtvrtek 14. května všimli přenosových vozů televize 
NOVA, filmové techniky a lehkého filmařského ruchu před čestlickou 
farou a kostelem sv. Prokopa. V prostorách kostela a fary se celý den na-
táčely záběry pro jeden z dílů chystaného pokračování kriminálního seri-
álu Kriminálka Anděl. Na novou seriálovou sérii si musíme počkat 
do příštího roku, ale až potom zahlédneme na televizní obrazovce záběry 
z kůru půvabného vesnického kostelíka, jistě nás zahřeje vědomí, že fil-
maře okouzlil právě čestlický svatostánek! 

-in- 

 

 

POZNAMENEJTE SI  

DO KALENDÁŘE 
 

Setkání nad čestlickými kronikami 
 
Zveme všechny zájemce o čestlickou historii, starousedlíky i novoused-
líky, na čajový dýchánek s pohoštěním. Setkání proběhne v knihovně (na 
obecním úřadě) ve čtvrtek 18. června od 18. hodin. Budeme si povídat 
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o tom, jak se v Čestlicích kronikařilo, budeme se probírat dochovanými 
kronikami a číst si v nich, řekneme si, jak se píše současná kronika, bu-
deme přemýšlet nad proměnami života v naší obci a někteří třeba i za-
vzpomínají… Přineste s sebou staré fotografie a kroniky všeho druhu, 
tedy cokoli, co může výmluvně vypovídat o minulých časech. Na setkáni 
s vámi se těší  

Ivana Nováková, kronikářka 
 
 
 

 
Dobrobazar počtvrté 
 
Po roce opět ožije farní zahrada 
v Čestlicích Dobrobazarem – akcí 
na podporu starých lidí, kteří žijí 
v zařízeních pro seniory. Letos může-
te přispět na nákup hydraulického 
chodítka do Domova důchodců v Po-
lici nad Metují a na vybavení pokoje 
pro klienta se středně těžkou stařec-
kou demencí v Domově odpočinku 
ve stáří Justynka v Hronově. 
 
Dobrobazar se koná v neděli 21. 
června od 9.30 do 16 hodin, už tra-
dičně k němu bude patřit vystoupení 
kapely Mysfary a program pro děti, k 
dispozici bude stánek s občerstve-

ním. 
 
Předměty k prodeji či k aukci můžete nosit na čestlickou faru vždy večer 
po 19. hodině (případně po domluvě s Dášou Šubrtovou na tel. 
737 741 789). Vítány jsou hlavně sportovní potřeby, drobnosti pro zaří-
zení domácnosti, hračky a funkční elektronika. 
 
Těšíme se na společně strávený čas. 

za organizátory Renata Skalošová 
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Čestlický fotbálek: ženy versus muži 

 
Tradiční fotbalový zápas, v němž se postaví čestlické ženy proti 
čestlickým mužům a naopak, se koná v sobotu 27. června 2009 
v 15 hodin. Přijďte si na fotbalové hřiště zahrát (v povinném přes-
trojení, tentokrát v orientálním duchu: muži-sultánky, ženy-
sultáni) nebo alespoň povzbuzovat. Po zápase se rozpoutá zábava, 
k poslechu a tanci zahraje Trio pohoda.  

Hana Švehlová 
 
 

 

DOTAZY A ODPOVĚDI 
 
V této rubrice zveřejňujeme se souhlasem dotazovatelů otázky a náměty, 
které by mohly zajímat i další obyvatele Čestlic. (Dotazy jsou kráceny a 
nemusí být interpretovány doslovně.) 
_________________________ 
 
DOTAZ  
Proč nejsou v obci pytlíky na psí exkrementy? A proč vlastně pla-
tíme poplatek za psa, když se neplatí třeba za slepice, které mnoh-
dy obtěžují sousedy zápachem? 
 
ODPOVĚĎ 
Poplatek ze psů je místní poplatek, který na svém území zavádí 
obec obecně závaznou vyhláškou. Poplatek má charakter daně a je 
za držení psa, který je starší než tři měsíce – tolik dikce zákona. Na 
území naší obce je stanoven roční poplatek 150 Kč za jednoho psa 
(u druhého a dalšího je zvýšen na 300 Kč). Vloni se vybralo na 
poplatcích za psy cca 19 000 Kč a letos 16 000 Kč (za 18–20 psů 
letos občané poplatky nezaplatili, protože většina platí pouze za 
jednoho psa, dalšího vlastní manželka, dcera a podobně). Služba, 
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která by zřídila koše se zásobníky a jednou týdně by odvážela od-
pad by podle aktuální nabídky stála ročně cca 90 000 Kč. Poplatek 
by se tak pohyboval okolo 750 Kč ročně, což by nepochybně zna-
menalo rapidní úbytek poplatníků, nebo by obec tuto službu muse-
la dotovat. Vybrané poplatky pokrývají současné náklady na evidenci a 
odchyt jednoho psa o víkendu Záleží tedy na občanech, zda se spoko-
jí se stávajícím stavem nebo zvolí výše uvedené řešení.  
 
. 

INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU 
 
� Dopravní opatření: Od 14. června platí změny ve vedení a interva-

lech autobusových linek. Je posílen noční autobus linka 605 od metra 
Háje s návazností na noční dopravu v Praze. Autobusová linka 385 
jezdí po nové komunikaci do Nupak se zastávkou u hotelu. Na tuto 
komunikaci bude převeden provoz nákladní dopravy, neboť stará sil-
nice bude mít omezení pro nákladní dopravu nad 6t a nebude v zimě 
udržovaná. Současně bude upraveno orientační značení v obci tak, 
aby hlavní tah dopravy vedl po Obchodní, nikoli středem obce. Do zá-
ří dojde rovněž ke změně přednosti v jízdě u Gigasportu, kde hlavní 
bude Obchodní, mění se i vodorovné značení.  

  
� Uzávěra ulice Pitkovická. V týdnu od 22. června 2009 je plánovaná 

uzávěra ulice Pitkovické v obou směrech. Objížďka bude vedena ulicí 
Křeslickou, Polní, Průhonickou a opačně. Důvodem je napojení ma-
teřské školy na všechny sítě, které jsou uloženy v Pitkovické ulici. 
Omlouváme se občanům za vzniklé potíže, budeme napojení kontro-
lovat a dbát na to, aby uzávěra byla co nejkratší. 

 
� Prosíme všechny opozdilce , kteří ještě nemají smlouvy na hrobové 

místo na hřbitově, aby se urychleně dostavili na obecní úřad za paní 
Lexovou, která má tuto evidenci na starosti. Upozorněte i vaše známé 
na tuto povinnost. Do konce května byl termín pro ty, kteří dosud ne-
zaplatili za nájem a služby. Zatím bylo letos sepsáno asi padesát 
smluv, ale stále jsou hroby, ke kterým se nikdo nehlásí. 
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Důležitá telefonní čísla  
112 SOS 
150 hasiči 
155 záchranná služba 
158 policie 
156 městská policie 
1180 informace tel. čísla 
 
272 680 357 policie Čestlice 
272 680 968 hasiči Čestlice 
323 637 197 pošta Dobřejovice 
 
Adresa obecního úřadu 
Pitkovická 17      
251 01 Čestlice 
 
Tel. : 272 680 707 
Fax : 272 680 909 
 
e-mail: ou.cestlice@volny.cz 
www.cestlice-obec.cz 
 
Úřední hodiny: 
Pondělí 8 – 12 13 – 16 
Středa 8 – 12 13 – 16  
         17 – 21 přítomni zastupitelé  
 
Obecní knihovna:  
Pondělí 15– 16 
 
 
     
 
 
 
 
Redakční zpracování a příprava k tisku: Ivana Nováková  
Tisk: A. R. Garamond s. r. o., Kosmická 537, 140 00 Praha 4 

Zasedání zastupitelstva jsou veřejná! 
 


